

## Launch of SFC Women's Network

5 Nov 2015

The Securities and Futures Commission (SFC) announces that it has established the SFC Women's Network to enhance professional development and inspire women for leadership roles in the SFC.

The Women's Network provides a platform for staff, both female and male, to interact and to participate in events, training and other activities which promote interest in and knowledge of women's leadership.

"The Women's Network is a forum for dealing with the specific hurdles which are often faced by women when moving up the career ladder and fulfilling their potential," said Mr Ashley Alder, the SFC's Chief Executive Officer. "In addition, it will help ensure the SFC remains a preferred employer for professionals regardless of gender."

The SFC is the first statutory body in Hong Kong to set up a women's group for staff. As of 30 September, 68% of SFC staff are women and 47% of staff at the Director grade and above are female.

End

Notes:

1. Photo of the SFC Women's Network launch ceremony held on 4 November 2015 is attached below.



SFC board members, staff and guests inaugurate the SFC Women's Network.

---

## 證監會成立“證姿薈”

2015年11月5日

證券及期貨事務監察委員會（證監會）公布成立女性員工小組“證姿薈”，旨在擴大該會內的專業發展空間和鼓勵女性擔任領導職位。

證姿薈為女性和男性員工提供平台，讓他們互動和參與項目、培訓及其他活動，從而提升他們對女性擔任領袖議題的興趣和認識。

證監會行政總裁歐達禮先生（Mr Ashley Alder）表示：“女性員工在職業晉升和發揮潛能方面經常會遇到某些特定障礙，證姿薈是她們探討如何應付這些障礙的平台，亦將有助確保證監會繼續是女性和男性專業人士的首選僱主。”

證監會是香港首個為員工成立女性小組的法定機構。截至9月30日，證監會68%的員工及47%的總監及以上職級員工為女性。

完

備註：

1. 以下是2015年11月4日舉行證姿薈成立典禮的照片。



證監會董事局成員、員工及一眾嘉賓慶祝證姿薈成立。